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APL-platser 
 
I flera gymnasieutbildningar ingår olika former av praktik/APL. I normala fall brukar det finnas tillräckligt 
med APL-platser för eleverna, men på grund av Covidpandemin har det blivit sådan brist att flera 
gymnasieskolor under hösten tvingats ställa in sina APL-perioder helt. 
 
Stadsdelen har i sin egenregi flera verksamheter – förskolor, äldreomsorg, hemtjänst – där APL-platser 
brukar ingå. Vi förstår att pandemin ställt saker på ända och att det är svårt att få fram handledare, men 
samtidigt behöver eleverna sin utbildning, liksom samhället och privata utförare också behöver säkra 
tillgången på utbildad personal för framtiden.  
 
Därför undrar vi:  

 Hur många APL-platser brukar finnas ett normalt år, jämfört med 2020?  

 Finns något som verksamheterna kan göra för att någorlunda snabbt, trots pandemin, öka antalet 
platser? 

 Hur väntas vårterminen 2021 se ut i detta avseende?  



       
 


